
 
 

 
Številka: 034/2025– 
Datum: 21. 2. 2025 

 
 

ZAPISNIK 15. REDNE SEJE SENATA 
FAKULTETE ZA VARNOSTNE VEDE UNIVERZE V MARIBORU 

 
Seja Senata UM FVV je bila 21. februarja 2025 ob 13.00 uri. Seja je potekala v senatni sobi. 
 
Prisotni člani Senata: prof. dr. Igor Bernik, prof. dr. Aleš Bučar Ručman, izr. prof. dr. Miha Dvojmoč, prof. 
dr. Gorazd Meško, izr. prof. dr. Simon Vrhovec, Nejc Kotnik, Hana Cigole. 
Odsotnih ni bilo. 
Ostali prisotni: izr. prof. dr. Igor Areh, Anja Zahirović.  
 
 
Prof. dr. Igor Bernik je pri pregledu prisotnosti ugotovil, da je prisotnih vseh 9 članov Senata UM FVV. 
Seja je sklepčna. 
 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet: 

1. Pregled zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV 
2. Izobraževalna dejavnost: 

a) poročanje o obravnavi rezultatov študentske ankete na KŠZ 
b) prilagojen način izvedbe pedagoškega procesa v času prenove stavbe 

3. Doktorski študij: obravnava prošnje za spremembo naslova odobrene teme doktorske 
disertacije 

4. Načrt znanstveno-raziskovalnega dela Inštituta za varstvoslovje za leto 2025 
5. Razno 

 
 

AD 1 
Pregled zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je na kratko podal pregled vsebin zapisnika z zadnje redne seje Senata UM 
FVV z dne 10. 2. 2025. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 1:  
Senat UM FVV potrjuje vsebino zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV z dne 10. 2. 2025.  

 
AD 2 

Izobraževalna dejavnost: 
a) poročanje o obravnavi rezultatov študentske ankete na KŠZ 

Komisija za študijske zadeve je v skladu s pravilnikom o izvajanju pedagoške ankete obravnavala 
strnjeno poročilo študentske ankete o pedagoškem delu in obremenitvi študentov za študijsko leto 
2023/2024. Iz poročila izhaja, da ni negativno ocenjenih visokošolskih učiteljev in sodelavcev FVV, že 
četrto leto zapored. Prav tako ni bilo ugotovljenega dvoletnega večjega odstopanja pri oceni ustreznosti 
obsega posameznih vrst kontaktnih ur ali samostojnega dela pri učnih enotah. Skupna povprečna ocena 
FVV je malenkost višja kot povprečna ocena UM. Člani KŠZ so ugotovili, da na podlagi rezultatov ankete 
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o pedagoškem delu in obremenitvi študentov za študijsko leto 2023/2024, ukrepov za odpravo neskladij 
ni treba sprejeti.  
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 2: 
Senat UM FVV se seznanja z obravnavo študentske ankete o pedagoškem delu in obremenitvi študentov 
za študijsko leto 2023/2024 na Komisiji za študijske zadeve UM FVV.  
 

b) prilagojen način izvedbe pedagoškega procesa v času prenove stavbe 
Podan je predlog, da se v času izvajanja rekonstrukcije stavbe UM FVV preide na začasen prilagojen 
način izvedbe pedagoškega procesa: 

- predavanja in seminarji na rednem in izrednem študiju se v celoti izvedejo na daljavo s 

primerno IKT tehnologijo; 

- vaje na rednem študiju se izvedejo v živo v predavalnicah na nadomestni lokaciji; 

- vaje, ki se izvajajo na izrednem študiju, se izvedejo v živo v predavalnicah na nadomestni 

lokaciji; 

- celotno preverjanje in ocenjevanje znanja se izvaja v živo v predavalnicah na nadomestni 

lokaciji; 

- zagovori zaključnih nalog se izvajajo v živo na nadomestni lokaciji; 

- predavanja za Erasmus+ študente se izvajajo v živo na nadomestni lokaciji; 

- predavanja Erasmus+ incoming profesorjev se izvajajo v živo na nadomestni lokaciji. 

 
Prilagojen način izvedbe pedagoškega procesa se začne izvajati s 1. 10. 2025 ter velja do selitve v 
prenovljeno stavbo UM FVV. Preučili bomo tudi izvedbo izpitnega obdobja in ga po potrebi podaljšali. 
Način prilagoditve izvajanja pedagoškega procesa je pripravljen skladno s smernicami vodstva UM. 
Glede izvedbe pedagoškega procesa v tem času bo pripravljena podrobna brošura za študente ter 
izvajalce ped. procesa. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 3: 
Senat UM FVV potrjuje predlog prilagojenega načina izvedbe pedagoškega procesa v času prenove 
stavbe, ki velja od 1. 10. 2025 do selitve v prenovljeno stavbo. 
 

AD 3 
Doktorski študij: obravnava prošnje za spremembo naslova odobrene teme doktorske disertacije 
Doktorska študentka (____) je v skladu s 26. členom Pravilnika o doktorskem študiju na UM, v soglasju 
z mentorjem prof. dr. Gorazdom Meškom in somentorico prof. dr. Ineke Haen Marshall podala prošnjo 
za spremembo naslova odobrene teme doktorske disertacije. Doktorska študentka v soglasju mentorjev 
zaproša za spremembo naslova odobrene teme doktorske disrtacije »Juvenile delinquency in rural and 
urban communities: Application of an Integrative Model« v nov naslov doktorske disertacije: »Juvenile 
delinquency in rural and urban communities: Application of an Integrated Risk Factor Model«. Prevod 
naslova v slovenščino: »Mladoletniško prestopništvo v ruralnih in urbanih skupnostih: aplikacija 
integriranega modela dejavnikov tveganja« (predhodno prijavljen naslov: Mladoletniško prestopništvo 
v ruralnih in urbanih skupnostih: aplikacija integracijskega modela). Obrazložen predlog so člani Senata 
UM FVV prejeli v gradivu za sejo. KZRD UM FVV je vlogo za spremembo naslova potrdila. Soglasno je 
bil sprejet sklep (pri glasovanju je bil izločen prof. dr. Gorazd Meško):  
SKLEP 4: 

Senat UM FVV soglaša s predlogom za spremembo naslova odobrene teme doktorske disertacije 
študentke (____) v Juvenile delinquency in rural and urban communities: Application of an Integrated 
Risk Factor Model, prevod naslova v slovenščini: Mladoletniško prestopništvo v ruralnih in urbanih 
skupnostih: aplikacija integriranega modela dejavnikov tveganja.  
 
 

AD 4 

https://www.um.si/wp-content/uploads/2021/11/Pravilnik-o-doktorskem-studiju-na-Univerzi-v-Mariboru-NPB-3.pdf
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Načrt znanstveno-raziskovalnega dela Inštituta za varstvoslovje za leto 2025 
Prodekan za raziskovalno in mednarodno dejavnost p.p. izr. prof. dr. Igor Areh je pripravil Program 
znanstveno-raziskovalnega dela Inštituta za varstvoslovje za leto 2025 ter okvirni finančni načrt. V letu 
2024 se je izvajalo 21 projektov. V letu 2025 pa se bo izvajalo skupaj 23 projektov, s tem da se bo 10 
projektov zaključilo. Z letom 2024 se je zaključilo izvajanje Notranjih raziskovalnih projektov. V letu 2025 
se nadaljujejo tudi konferenčne aktivnosti kot doslej. Načrt vključuje tudi pregled vključitve 
raziskovalcev v projektno delo. Povedal je, da je bil na seji KZRD potrjen seznam novih mentorjev 
mladim raziskovalcem. 
Prof. dr. Gorazd Meško je povedal, da se pri pripravi poročila o raziskovalnih programih ocenjuje 
uspešnost vseh raziskovalnih programov Univerze v Mariboru. Povedal je, da je problem pri stroških 
plačila dela, saj je vrednost raziskovalne ure ocenjena na plačni razred docenta, zato se ves presežek za 
plačilo dela raziskovalcev z višjimi nazivi, prenaša na materialne stroške.  
Izr. prof. dr. Danijela Frangež in prof. dr. Aleš Bučar Ručman sta podali pripombo na podatek, ki so 
navedeni v tabeli. Dogovorjeno je bilo, da se naknadno dopolni poročilo in se ga pošlje ponovno vsem 
članom Senata. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 5: 
Senat UM FVV potrjuje Program znanstveno-raziskovalnega dela Inštituta za varstvoslovje za leto 2025 
z dogovorjeno dopolnitvijo na seji. 
 

AD 6 
Razno 
Prof. dr. Igor Bernik je povedal, da se dogovarjamo za najem nadomestnih prostorov na Železni cesti. V 
teh prostorih bi bilo možno umestiti tri predavalnice, s tem da bi bila ena od teh računalnica. V času 
prenove bo urejeno skladišče. Dne 28. 2. 2025 bo seja Upravnega odbora, na kateri se obravnava vloga 
za najem kredita za financiranje investicije. MVZI je podal pisno izjavo, da bo kredit financiran iz 
proračunskih sredstev. Pripravljamo brošuro za študente, kjer bodo navedene vse informacije glede 
izvajanja pedagoškega procesa od 1. 10. 2025 do zaključka prenove. Potekala je razprava glede selitve. 
 
Prof. dr. Gorazd Meško je povedal, da bo letošnja konferenca CJS organizirana v hotelu City. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 13.45. 
 
 
 
Zapisala: Anja Zahirović           Prof. dr. Igor Bernik 
                  Predsednik Senata UM FVV 

                              


